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Indiener : Marc HENDRICKX 

 
Datum: 22/03/2024  

 
Onderwerp vraag:   Toepassing van het reglement op het takelen van 

voertuigen; 
Toelichtende nota : 
  

Hoeveel keer werd er in 2022, resp. 2023, met toepassing van het op de 
gemeenteraad van 16/12/2019 gestemde reglement op het takelen van voertuigen, 

getakeld op Mechels grondgebied en op hoeveel beliep de totaalontvangst voor de 
stad? 

 
Wat waren in 2022, resp. 2023, de uitschieters qua aantal takelingen op 1 dag? 

 
Zijn er plaatsen waar er opmerkelijk meer dient te worden getakeld?  Wat kan de 

reden daar voor zijn? 
 

Zijn er momenten op de dag waarop er significant meer dient te worden getakeld? 

 
Hoeveel firma’s worden er ingeschakeld om te takelen en welke ?  Waarvoor wordt er 

vooral getakeld, zijn er verschillende redenen? 
 

Worden er in de standaardprocedure naar de overtreders zelf foto’s gestuurd of 
kunnen zij die krijgen op eenvoudige aanvraag? 

 
 
Naam : Marc HENDRICKX (N-VA) 
 


